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Източник: БТА 

 

Заглавие: Искаме максимално да намалим възможността за изгаряне на 

отпадъци, каза министър Юлиян Попов 

 

Линк:https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/607159-iskame-maksimalno-da-

namalim-vazmozhnostta-za-izgaryane-na-otpadatsi-kaza-minis 
 

 
 

Текст: Искаме максимално да намалим възможността за изгаряне на отпадъци. 

Това каза министърът на околната среда и водите Юлиян Попов по време на 

заседание на парламентарната комисия по околна среда и водите в отговор на 

въпрос дали е гарантирано опазването на здравето на хората при изгаряне на 

отпадъци в ТЕЦ. 

 

Имам амбиция тази година да усилим работата по схемите за събиране и 

обработка на отпадъци, да работим по секторни инициативи за събиране и 

обработка на отпадъци – текстилни и строителни, каза още той.  

 

Намалявайки обемите на отпадъци, които стигат до възможността за изгаряне, 

ще свием значително варианта за изгаряне, допълни министър Попов и добави, 
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че не може напълно да изключи възможността за изгарянето им. Дали е 

гарантирано опазването на здравето на хората при изгаряне на отпадъци в ТЕЦ 

зависи от това какво е комплексното разрешително и какви са пречистващите 

инсталации, дали изгарянето е в ТЕЦ или в самостоятелен инсинератор, както и 

как се контролира пречистващата система, допълни министър Попов. Политика 

е да намаляваме максимално обема отпадъци, достигащ до инсинератор или 

каквато и да било форма на изгаряне, каза още министър Юлиян Попов. 

 

Източник: News.bg 

 

Заглавие: Не изхвърляме много строителни отпадъци 

 

Линк: https://news.bg/politics/ne-izhvarlyame-mnogo-stroitelni-otpadatsi.html 

 

 
 

Текст: Строителните отпадъци са с огромен потенциал за рециклиране. Това 

стана ясно от изслушването на екоминистъра Юлиян Попов с ресорната 

парламентарна комисия. 

 

Нашият основен подход е да гледаме на отпадъците като ресурс, изтъкна той. 

Той вече е провел няколко разговора с компании за възможностите да се 

рециклират строителни отпадъци. За почистването това е много сериозен 

проблем, каза Попов. Всички РИОСВ са писани как се изпълняват договорите по 

отношение на строителните отпадъци. Оказва се, че строителните отпадъци от 

бита не са чак такова голямо количество и не е нужно изграждането на 

специални депа. Нерегламентирани депа възникват заради високите такси за 

бизнеса. 

 

Според депутатите в комисията капацитетът на площадките за строителни 

отпадъци изостава от темпа на генериране на боклук. Често отпадъци се 

изхвърлят в земеделски земи. Затова депутатите настояват за по-ефективен 

контрол. Министър Юлиян Попов постави въпроса за отпадъка на зарязаните 

сгради и настоя темата да се обсъди в бъдеще. 

 

Той вече е провел няколко разговора с компании за възможностите да се 

рециклират строителни отпадъци. За почистването това е много сериозен 

проблем, каза Попов. Всички РИОСВ са питани как се изпълняват договорите по 

отношение на строителните отпадъци. Оказва се, че строителните отпадъци от 

бита не са чак такова голямо количество и не е нужно изграждането на 

специални депа. Нерегламентирани депа възникват заради високите такси за 

бизнеса. 

 

Според депутатите в комисията капацитетът на площадките за строителни 

отпадъци изостава от темпа на генериране на боклук. Често отпадъци се 

изхвърлят в земеделски земи. Затова депутатите настояват за по-ефективен 

контрол. Министър Юлиян Попов постави въпроса за отпадъка на зарязаните и 

неподдържани сгради и настоя темата да се обсъди в бъдеще. 

 

Източник: БНР 
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Заглавие: Инфлацията повиши такса "битови отпадъци" в Кирково 

 

Линк: https://bnr.bg/kardzhali/post/101940102/inflaciata-povishi-taksa-bitovi-

otpadaci-v-kirkovo 

 

 
 

Текст: Между 6 и 10 лв е скочила такса “битови отпадъци” в община Кирково. 

 

Причината е инфлацията през последните години, както и нуждата от 

подобряване на качестото на услугата, каза кметът Шинаси Сюлейман. 

 

Той допълни, че със събраните средства от Местна дейност "Чистота" трудно са 

покривали разходите. 
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